


•

•

•

•

•

•



Partiets økonomiske politik

Partiets udlændingepolitik

Partiets generelle sundhedspolitik

Partiets klimapolitik

Partiets ældrepolitik

Partiets socialpolitik

Partiets arbejdsmarkeds- og beskæftigelsespolitik

Partiets skattepolitik

Partiets børne- og skolepolitik

Partiets miljø- og naturpolitik

Partiets politik for det psykiatriske område

Partiets uddannelsespolitik

Partiets vækst- og erhvervspolitik

Partiets energipolitik

Partiets EU-politik

Partiets retspolitik

Partiets forsvarspolitik

Partiets udenrigspolitik

Partiets kulturpolitik

Andet



Der er brug for en langsigtet plan for genopretningen af det psykiatriske
område

Der er for mange, der ikke får den hjælp de har behov for i forhold til psykiske
lidelser

Vores sundhedsvæsen har generelt behov for at få tilført flere ressourcer

Der er behov for en opprioritering af den psykiske sundhed

Psykiske lidelser er et område, der bliver gjort alt for lidt ved

Det er vigtigt for mig at det parti jeg stemmer på ved næste folketingsvalg, vil
gøre noget ved det psykiatriske område

Der er behov for flere læger der har speciale i psykiske lidelser

Jeg er flov over det sundhedstilbud, vi giver til mennesker med psykiske
lidelser

Det at så mange unge mistrives er et af de største samfundsproblemer, vi har

Vi betaler i forvejen nok til sundhedsområdet, og hvis der skal investeres, må
der spares et andet sted i sundhedsvæsenet

Helt enig Enig Hverken enig eller uenig Uenig Helt uenig Ved ikke/vil ikke svare



Lægeforeningen har et forslag til at få uddannet mere
sundhedspersonale i psykiatrien. Det drejer sig om ca. 150

ekstra læger i hele landet, som Lægeforeningen vurderer, vil
dække det hul der er i dag. Vurderer du sådan et forslag

positivt eller negativt?

Lægeforeningen vurderer, at omkostningen til at uddanne
ekstra læger på det psykiatriske område kan være op til 500

millioner kroner. I lyset af omkostningen, vurderer du så
forslaget positivt eller negativt?

Det er sandsynligt, at forslaget om at uddanne ekstra læger til
det psykiatriske område kan rummes inden for det nuværende
sundhedsbudget. Men hvordan bedømmer du forslaget, hvis

det vil betyde en lille skattestigning for dig?

Meget positivt Positivt Hverken positivt eller negativt Negativt Meget negativt Ved ikke/vil ikke svare






